

The Department of External Affairs today announced the assignments as Foreign Service Visitors of Mr. John O. Parry to the University of Toronto and Mr. Jacques Roy to Laval University for the academic year 1970-71. Mr. Parry has been Deputy Head of the Department's United Nations Division since August 1968, following a term at the Canadian Embassy in Vienna where he was also Alternate Governor for Canada to the International Atomic Energy Agency. Mr. Roy has recently served in the Personnel Branch of the Department following postings in Czechoslovakia and Cuba.

These assignments are in implementation of the policy outlined by the Minister for External Affairs early in 1969, of increasing contacts between the Canadian academic community and the Department of External Affairs. They are part of an overall programme aimed at the development of closer relations between members of the Department and those who teach and undertake research about international affairs. This is the second year in which the Department has assigned Foreign Service Visitors to Canadian universities.

* * *

Le Ministère des Affaires extérieures annonce que M. John O. Parry et Jacques Roy ont été détachés respectivement auprès de l'Université de Toronto et de l'Université Laval pour l'année scolaire 1970-1971, en qualité de diplomates associés. M. Parry exerçait les fonctions de chef adjoint à la Direction des affaires des Nations-Unies depuis août 1968, après avoir été en poste à l'ambassade du Canada à Vienne où il était aussi gouverneur suppléant du Canada auprès de l'Agence internationale de l'énergie atomique. M. Roy a récemment travaillé à la Direction générale du personnel du Ministère après des affectations en Tchécoslovaquie et à Cuba.

Ces nominations, qui tendent à accroître les contacts entre la communauté universitaire canadienne et le Ministère des Affaires extérieures, font suite à la politique exposée par le Ministre des Affaires extérieures au début de 1969. Elles font partie d'un programme général visant à établir des relations plus étroites entre des fonctionnaires du Ministère et les préposés à l'enseignement et à la recherche dans le domaine des affaires internationales. C'est la deuxième année que le Ministère détache des diplomates associés auprès d'universités canadiennes.